
    Hørsholm, 23. juni 2020  

Grundejerforeningen Hørsholm Søpark  
  

Referat, ordinær generalforsamling - 2020  
OBS: Foregået på mail/spørgeskemaafstemning pga. corona  

  
  

1. Valg af dirigent Ikke 

relevant 2. 

Godkendelse af 

dagsorden  
  

Ikke relevant.  

Det kan oplyses, at 25 beboere i alt har besvaret spørgeskemaet - heraf 1 lejer.  

11 beboere (ejere) har ikke svaret. Uanset hvad giver det en højere deltagelsesprocent end ved 

generalforsamlingen i 2019 (her deltog 17 beboere og 4 ved fuldmagt).  

   

3. Valg af referent og stemmetællere   
Ikke relevant. Stemmer er talt sammen via online spørgeskemaindsamling (SurveyMonkey).  

  

4. Formandens beretning 2019/2020   
Nye beboere og huse til salg:  

Velkommen til nye beboere:  

• Nye beboere på Moldrupvej 14 den 15. september 2019.  

• Sarah Beck Vølkers og Kasper Dülch Kristiansen, som flyttede ind på Bloustrødvej 23b den 

1.  

oktober 2019.  

• Kristoffer Rosenmeier som flyttede ind på Bloustrødvej 19b den 1. februar 2020.  

• Ulrikke Cecilie Kreutzmann og Alexander Hjortnæs som er flyttet ind på Bloustrødvej 25a 

den 1. maj 2020.  

  

Huse til salg:   

• Moldrupvej 18  

  

Bestyrelsen:  

Bestyrelsen blev dannet efter generalforsamlingen sidste år, hvor Casper trådte ud af 

bestyrelsen og Junee blev valgt ind som vores nye kasserer. Derudover blev Claus genvalgt 

som suppleant.  

Vi har i det forgangne år holdt bestyrelsesmøder seks gange og har ellers klaret 

bestyrelsesarbejdet per mail og ved at løse diverse opgaver hver især.  
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Bestyrelsen har arbejdet videre med vores forskellige ’faste opgaver’ samt de opgaver, vi er 

blevet enige om på tidligere generalforsamlinger – det drejer sig bl.a. om de reviderede 

vedtægter samt en ny affaldsordning i Hørsholm Kommune, som også vedrører os.  

  

  

Snerydning:  

Der har slet ikke været nogen snerydning i år, så der har vi sparet en del i forhold til vores 

budget, hvor vi har sat 10.000 kr. af til det.  

  

Indkøb af borde/bænkesæt til vores legeplads:  

På vores generalforsamling blev bestyrelsens forslag om indkøb af nyt borde/bænkesæt til 

legepladsen stemt igennem. Der var afsat 8.000 kr. til dette i vores budget. Sidenhen har vi 

gratis overtaget et brugt sæt fra en beboer på vejen og har derfor valgt at spare pengene.  

  

Kontingent:  

Alle beboere har indbetalt kontingenter, hvilket er rigtig glædeligt.   

Husk at informationer vedr. kontingentets størrelse, frist for indbetaling og foreningens 

bankoplysninger altid vil kunne findes på vores hjemmeside.  

  

Vedtægter:   

Efter vores seneste generalforsamling holdt vi en ekstraordinær generalforsamling vedr.  

opdatering af foreningens vedtægter. Vedtægterne er blevet rettet til i forhold til, hvad der er 

blevet besluttet på generalforsamlingerne og er efterfølgende sendt til kommunen for deres 

godkendelse. Trods talrige rykkere har kommunen endnu ikke færdigbehandlet sagen, men så 

snart de har, vil bestyrelsen lægge de reviderede vedtægter op på foreningens hjemmeside.  

  

Aktiviteter i foreningen:  

Der har været afholdt tre sociale arrangementer, som er arrangeret af frivillige på vejen. Det 

drejer sig om vores sommerfest, julehygge med gløgg på legepladsen og fastelavn. Tak for at I 

har ville arrangere dem og tak til de af jer, der har støttet på om det. Vi håber, at igen kan 

finde beboere, som har lyst til at stå for disse aktiviteter i det kommende år.  

Vores to aktivitetsdage er også forløbet fint med godt fremmøde og godt naboskab.  

  

  

5. Godkendelse af regnskab 2019/2020  
Regnskabet er sendt ud sammen med øvrigt generalforsamlingsmateriale per mail. 

Regnskabet blev godkendt uden indsigelser (25 for og 0 imod).  

  

  

6. Godkendelse af budget 2020/2021  
Budgettet er sendt ud sammen med øvrigt generalforsamlingsmateriale per mail. 

Budgettet blev godkendt uden indsigelser (25 for og 0 imod).  
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Kontingent  

I forhold til bestyrelsens anbefaling om at bevare størrelsen på årets kontingent uændret har 

24 stemt for og 1 imod.   

Årets kontingent for regnskabsår 2020/2021 er: For begge veje: 750,- 

Vejfondskontingent for regnskabsår 2020/2021 er: For begge veje: 1.200,- 

I alt: 1.950 kr.  

  

Vi havde udskudt betalingsfristen indtil der kom en afklaring på generalforsamlingen. Den nye 

frist for betaling af kontingent i år er: 1. juli 2020.  

  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer   
På valg:  

• Bestyrelsesmedlem Ole Bang Sehje (genvalgt med 25 stemmer for og 0 imod)  

• Suppleant: På valg. Kasper Dülch Kristiansen, B23b har meldt sig som kandidat.   

De øvrige 24 respondenter ønskede ikke at stille op. Vi går derfor ud fra, at vi kan betragte 

Kasper som valgt og ønsker ham dermed velkommen i bestyrelsen  

• Revisor Erling Ketelsen (genvalgt med 25 stemmer for og 0 imod)  

  

  

8. Bestyrelsens forslag  
Ingen forslag stillet pga. mødeformen i 2020.  

  

  

9. Indkomne forslag Ingen 

indkomne forslag.  

  

  

10. Årets aktiviteter  
• Forårets aktivitetsdag søndag d. 26. april 2020 blev først udskudt og siden aflyst pga. 

corona (Bestyrelsen).   

OBS: Aktivitetsdagene ligger som udgangspunkt altid sidste søndag i april og oktober.  

• Vejfest 2020: Bliver desværre ikke til noget i år pga. corona.  

• Efterårets aktivitetsdag søndag d. 25. oktober 2020 (Bestyrelsen)  

• Julearrangement. (Birgit, B5b + Trine og Peter, M16 + Hanne og Claus, M28).   

Dato skal meddeles bestyrelsen, så den kan blive lagt op på vores hjemmeside. 

• Fastelavnsarrangement. (Linde, M38).  

Dato skal meddeles bestyrelsen, så den kan blive lagt op på vores hjemmeside.  

• Øvrige forslag: patanque / bull turnering v. Peter og Trine, M16.  
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OBS: Beboerne er meget velkomne til at sende information vedr. arrangementer og eventuelle 

invitationer til bestyrelsen, som så vil sørge for at få sendt det ud til alle beboere per e-mail 

samt lægge det op på vores hjemmeside.  

  

  

11. Eventuelt Fælles 

affaldsordning  

Der har i spørgeskemaet været mulighed for at melde sig til at bygge hegnet om vores fælles 

affaldsordning v. parkeringspladsen.  

Beboere der har meldt sig er: Hanne og Claus, M28 + Pia og Torben, B29b + Ole og Marianne  

M5 + Ketelsen, M34 + Linde, M38 + Erik og Jytte, M7 + Ingrid og Jørn, M9 + Hjalte og Louise,  

M11 + Ole og Janne, M42. Ole B27b fra bestyrelsen er byggeformand. 

Birgit B5b: ” Bager gerne en kage til det arbejdende hold”.  

  

Græsslåning  

Der har i spørgeskemaet været mulighed for at melde sig til at slå græs på legepladsen. 

Torben (B29b) har meldt sig som interesseret. Ole og Janne (M42) har meldt sig – men kun 

hvis ikke der var andre interesserede. Opgaven går derfor til Torben.  

  

Trafik på vores vej  

Der er nogle personer, der kører uhensigtsmæssigt hurtigt på vejen. Der henstilles til, at man 

kører langsomt på vores vej (anbefalet fart er 15 km/t som skiltet ved nedkørslen angiver). Der 

er mange personer, der færdes på vores vej – og ikke mindst legende børn. Så vær nu sød at 

lette foden fra speederen. Husk også at informere jeres gæster om dette.  

  

Affald  

Der henstilles til, at man naturligvis ikke smider plastikbøtter og gamle blomster i skoven. Den 

slags affald skal på genbrugspladsen.  

  

Parkering  

Der henstilles til, at man ikke parkerer ved vendepladserne. Det er ikke muligt for 

skraldevognen og øvrige store køretøjer at komme rundt, hvis der holder biler parkeret der.  


